

Pro-Sense Multi-Purpose Neutral Cleaner

Description:

Pro-Sense Multi-Purpose Neutral Cleaner is the concentrated pleasant fragrant liquid with diverse functions for various materials without damaging delicate surfaces. It works well on marble, pottery, stainless steel, plastic, etc. Different concentrations for the cleaner effectively remove different levels of stubborn duty.

產品說明：

Pro-Sense 多功能中性清潔劑為中性酸鹼值之濃縮清潔劑。其帶有香味之中性配方不會損害物料表面，適用於大理石、陶器、不銹鋼及塑膠等。不同劑量的清潔劑更能有效去除各種程度的頑固污漬。



Packing: 5 Litres X 4 bottles
Size: 39.0cm X 27.0cm X 29.5cm

Benefits: 優點：

Effective and Safe 清潔可靠

The neutral pH lifts the dirt and will not harm any delicate surfaces. Wide range of applications make it an indispensable aid to many tasks. Low-foaming formula won't leave soapy residue that dulls the surfaces.

中性酸鹼度配方確保清潔後不損物質表面，可增長使用壽命；低泡配方避免殘留，讓物件保持光澤，時刻光潔如新。

Time and Cost Effective 省卻時間及金錢

No rinse is required when used at the recommended concentration. Concentrated formulation allows diluting to clean a large area. Time and cost just simply save!
以建議濃度使用並不用過水，而且只須稀釋少量已可以清潔大量面積，實在有效節省時間及金錢。

Refreshing Scent 怡人香氣

Fresh pleasant scent slightly deodorizes and ensures freshness.
怡人香氣可消除異味，換來清新空氣。

Pro-Sense Multi-Purpose Neutral Cleaner

Application: (Directions for use)

For general cleaning method: Proportion of 2 caps of Pro-Sense Multi-Purpose Neutral Cleaner to 10L water. Use maximum 0.4% solution to clean marble or materials containing calcium. For Spray cleaning method: 1 cap solution for 500ml water.

應用：（使用方法）

一般清潔：使用十公升水稀釋兩蓋子的清潔劑。使用不多於0.4%的清潔劑清洗大理石及含有鈣質的物料上。
噴霧清潔：使用一公升水稀釋一蓋子的清潔劑。

Specifications	
Active Ingredients :	
Surfactant	1.0%-20.0%
Pine oil	1.0%-10.0%
Color:	Red
Odor:	Pine Oil Odor
Density at 20 degrees Celsius:	0.90-1.10
Solubility in/Miscibility with water:	Complete
PH Value:	5.5- 8.5
Thermal decomposition / Conditions to be avoided:	Stable
Safe Handling:	
Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product.	
Storage Information	
Store in closed original container. Avoid extreme temperatures.	